
Grønlandsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 14. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

GRU alm. del

Spørgsmål 8
Overvågningen af farvandet i og omkring Grønland er mangelfuld. Det har stor betydning 
for sejrsikkerheden i Grønland. Både når det gælder kommerciel sejlads og ved rekrea-
tion på havet. Det landbaserede AIS-system i Danmark kom i drift for 18 år siden. Vil 
ministeren oplyse, om der er planer om at indføre et landbaseret AIS-system i Grønland? 
Hvis ikke, hvorfor?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Aaja Chemnitz (IA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på aaja.chemnitz@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Aki-Matilda Høegh-Dam
formand
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